

Fra: Veronica Hansen <vehansen85@hotmail.com>
Sendt: 21.03.2023 10:31:53
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no>
Kopi: Birthe Smistad <bsa01@karmoy.kommune.no>
Emne: Gnr. 12 Bnr. 49 Søknad oppdatering

Hei,

Før helgenmottok jeg et brev fra Karmøy kommune ved Birthe Smistad. Det var ang. varsel om retur av søknad. I går ringte jeg og snakket med en hyggelig dame på servicetorget som ba meg sende en mail ang. oppdateringer i denne saken.

Jeg ønsker ikke at saken skal avsluttes, da jeg fremdeles skal levere inn søknaden.

I samtale med saksbehandler i fjor vår, opplyste hun om at jeg kunne søke om pergola separat, eller søke om alle tiltak jeg ønsket å gjøre på tomten samlet. Sistnevnte var beste alternativ med tanke på utgiftene for søknaden.

Jeg leverte nytt nabovarsel den 27.05.22 med alle tiltakene jeg ønsket å gjøre samlet og opplysninger om disp. til mine naboer. Har også fått avstandsærklæring fra den naboen som blir berørt av dette.

Etter dette har den ene naboen gått til jordskifteretten og forlangt sak om grenseoppmåling i sjøen mellom våre eiendommer. Den 10.05.23 skal denne saken behandles i jordskifteretten, og jeg venter på utfallet av denne før jeg leverer inn søknaden min da det kan ha betydning for den del av søknaden som angår kaien.

Kan jeg vente til denne saken er tatt opp i jordskifteretten før jeg leverer søknadspapirene, slik at saken står åpen litt til? I følge hun jeg snakket med i går, gikk dette fint, men vil gjerne ha det bekreftet.

Svar gjerne på e-post, eller ring meg på: 922 29 109

Mvh

Veronica Hansen